

11D8N



异域南疆

乌鲁木齐 | 库尔勒 | 喀什 | 和田 | 阿克苏 | 库车

无购物站 & 无自费

EXOTIC SOUTHERN XINJIANG

URUMUQI | KORLA | KASHGAR | HOTAN | AKSU | KUQA

NO SHOPPING STOP & NO OPTIONAL



CNESX11_001



卡拉库里湖

以其高山冰蚀特征而著称，湖泊周围的群山雄伟壮丽，而湖水清澈见底，反射出湛蓝的天空。

Karakul Lake

It is famous for its high-mountain glacial features, surrounded by majestic mountain ranges, with its clear waters reflecting the deep blue sky.



布伦口白沙湖 Bulungkol Baisha Lake

符号表示：★ 含门票；◎ 游览站点

第1天 吉隆坡 ✕ 乌鲁木齐

集合于吉隆坡国际机场，飞往乌鲁木齐。

第2天 乌鲁木齐 -480公里- 库尔勒

★七颗星佛山遗址

距今已有1700多年的历史，是新疆仅有的佛塔、佛殿、讲经堂和僧房生活区并存的建筑群遗址，曾是晋唐时期焉耆国的佛教中心。

第3天 库尔勒 -300公里- 库车

★克孜尔千佛洞

克孜尔石窟是龟兹石窟中规模最大，保存壁画面积最多的一处石窟群，是龟兹石窟的典型代表。

★库车王府

位于新疆库车县城，是1759年清朝乾隆皇帝为表彰当地维吾尔族首领鄂对协助平定大小和卓叛乱的功绩，专门派遣内地汉族工匠建造而成。

第4天 库车 -270公里- 阿克苏

★温宿大峡谷【含区间车】

温宿大峡谷是中国西部最美的丹霞地质奇景、中国最大的岩盐喀斯特地质胜景。

第5天 阿克苏 -550公里- 和田

途径沙漠公路

★和田团城

南疆典型的传统街区之一，因其中心众多街巷环绕而得名“团城”。巷道居民多以出售鸽子家禽为主，又俗称“鸽子巷”。

第6天 和田 -500公里- 喀什

★莎车县

【王府】【王陵】

莎车有着3000多年的历史，曾几度成为西域闻名遐迩的部落国，是古丝绸之路的要冲，中亚文化与西域文化融为一体的历史文化名城。

第7天 喀什 -210公里- 卡拉库里湖 -210公里- 喀什

★卡拉库里湖

又称“黑海”，是一座高山冰蚀冰碛湖，坐落在壮丽的慕士塔格冰山脚下。

★布伦口白沙湖

白沙湖是一个由雪水融汇成的浅湖，冬天雪山停止融化，湖水会干枯，大风把湖里的白沙吹到对面的山坡上，整个山体被白沙所覆盖，远看像是雪山。

第8天 喀什

★喀什老城【含旅拍】

老城内的建筑大多充满了伊斯兰和维族风情，街道内纵横交错，非常适合拍照。

第9天 喀什 ✕ 乌鲁木齐

◎维吾尔自治区博物馆

馆内珍藏了各类文物、标本4万余件，其中国家一级文物381件。

◎国际大巴扎

第10天 乌鲁木齐 ✕ 吉隆坡

★野马古生态园【含讲解】

老城内的建筑大多充满了伊斯兰和维族风情，街道内纵横交错，非常适合拍照。

送往机场，返回温暖的家。

第11天 抵达吉隆坡



喀什老城 Kashgar Old Town

Note: ★ Entrance fees Included ; ☉Sightseeing stop

DAY 1 Kuala Lumpur ✈ Urumqi

Assemble in KL International Airport for flight to Urumqi.

DAY 2 Urumqi -480km- Korla

★Shikshin Temple

With a history dating back over 1,700 years, it is the only architectural complex site in Xinjiang, where pagodas, Buddhist halls, scripture halls, and monks' living quarters coexist.

DAY 3 Korla -300km- Kuqa

★Kezil Thousand-Buddha Grotto

The largest in scale and contain the most extensive collection of murals among the Gaochang Caves.

★Kuqa Residence

It was built in 1759 by Emperor Qianlong of the Qing Dynasty to commend the local Uyghur chiefs for helping to calm down the size and rebellion. It was specially built by Han Chinese artisans.

DAY 4 Kuqa -270km- Aksu

★ Wensu Grand Canyon [Includes Shuttle Bus]

The Wensu Grand Canyon is the most beautiful Danxia geological wonder in western China and the largest rock and karst geological scenic spot in China.

DAY 5 Aksu -550km- Hotan

Drive passed Desert Highway

★Hetian Tuan Cheng

One of southern Xinjiang's typical traditional neighborhoods, named "Tuan Cheng" due to its center being surrounded by numerous streets and lanes. Many of its lane residents primarily sell pigeons and poultry, often referred to as "Pigeon Lane."

DAY 6 Hotan -500km- Kashgar

★Yarkant Country [King's Mansion] [King's Tomb]

With a history of more than 3,000 years, it was not only a prominent tribal state in the Western Regions but also a crucial hub along the ancient Silk Road.

DAY7

Kashgar -210km- Karakul Lake -210km- Kashgar

★Karakul Lake

Also known as the "Black Sea," it is a high-mountain glacial moraine lake situated at the foot of the magnificent Muztagh Ata Mountains.

★Bulungkol Baisha Lake

Baisha Lake is a shallow lake that is merged by snow and water. Snow mountains stop melting during winter, the lake will dry up, and the wind blows the white sand in the lake to the opposite hillside. The whole mountain is covered by white sand, which looks like a snow mountain.

DAY 8

Kashgar

★Kashgar Old Town [Includes Travel Photography Section]

Most of the buildings in the old city are full of Islamic and Uyghur customs, and the streets are criss-crossed, which is very suitable for taking pictures.

DAY 9

Kashgar ✈ Urumqi

☉Xinjiang Uyghur Autonomous Region Museum

The museum holds over 40,000 items of various cultural relics and specimens, including 381 national first-grade cultural relics.

☉International Big Bazaar

DAY 10

Urumqi ✈ Kuala Lumpur

★Xinjiang Ancient Ecological Park [Includes Commentary]

The park collects and protects a large number of precious ancient ecological resources such as silicified wood, black iron meteorite, Platts wild horse and sweaty horse.

Transfer to airport for flight back home.

DAY 11

Arrived Kuala Lumpur



行程亮点 HIGHLIGHTS

[体验]

充满异域风情的旅拍 |
穿越沙漠公路，感受中国第一大流动沙漠

[景点]

新疆地标: 喀什老城
中国西部最美的丹霞地质: 温宿大峡谷
令人陶醉的天然宝藏: 布伦口白沙湖
新疆年代最早的古城: 莎车县

[享受]

景区安排区间车 | 位置绝佳酒店

[品尝]

特色至上: 博湖鱼宴 | 特色歌舞晚宴 | 烤全羊
高餐标: 火锅风味 | 酒店自助餐

[EXPERIENCE]

Captivating travel photography with an exotic flair | Journeying across the desert highways, to experience China's largest drifting desert

[ATTRACTIONS]

Southern Xinjiang Landmark: Kashgar Old City
Western China's Most Beautiful Danxia Landforms: Wensu Grand Canyon
Enchanting Natural Gem: Bulungkol Baisha Lake
Xinjiang's Oldest Ancient City: Yarkant Country

[ENJOY]

Shuttle bus in designated tourist spot | Strategic hotel location

[GOURMET]

Specialty Cuisine: Bohu Fish Cuisine | Cultural Song & Dance Dinner | Roasted Whole Lamb
High-Cost Meal: Steamboat Cuisine | Hotel Buffet



餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	特选酒店 SELECTED HOTELS
1	-	-	-	-
2	机上用餐 On Board	中式合菜 50 Chinese Cuisine	博湖鱼宴 100 Bohu Fish Cuisine	库尔勒康城建国国际酒店 或 同级 Kuqa Kangcheng Jianguo International Hotel or Similar
3	酒店 Hotel	中式合菜 50 Chinese Cuisine	酒店自助餐 88 Hotel Buffet	库车大饭店 或 同级 Kuqa Grand Hotel or Similar
4	酒店 Hotel	中式合菜 50 Chinese Cuisine	火锅风味 110 Steamboat Cuisine	阿克苏明华大酒店 或 同级 Aksu Minghua Hotel or Similar
5	酒店 Hotel	中式合菜 50 Chinese Cuisine	晚餐自理 Own Expenses	和田和天下国际酒店 或 同级 Hotan Hetianxia International Hotel
6	酒店 Hotel	中式合菜 50 Chinese Cuisine	特色歌舞晚宴 100 Cultural Song & Dance Dinner	喀什其尼瓦克酒店 或 同级 Kashgar Qiniwak Hotel or Similar
7	酒店 Hotel	中式合菜 50 Chinese Cuisine	新疆家宴 100 Xinjiang Cuisine	
8	酒店 Hotel	中式合菜 50 Chinese Cuisine	烤全羊 100 Roasted Whole Lamb	
9	酒店 Hotel	中式合菜 50 Chinese Cuisine	酒店自助餐 198 Hotel Buffet	乌鲁木齐福朋喜来登酒店 或 同级 Urumqi Four points by Sheraton Hotel or Similar
10	酒店 Hotel	中式合菜 60 Chinese Cuisine	-	-
11	机上用餐 On Board	-	-	-

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
 - AVC reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
 - AVC is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVC reserves the right to make corrections as required.
 - Every person participating in AVC's tours shall travel at his/her own risk. AVC shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
 - For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
 - All pictures shown are for illustration purpose only.
- Note: AVC refers to Apple Vacations & Conventions Sdn Bhd

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更改, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据背页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

中国团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会售卖当地小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游洽询。
- 各景点乐龄人士门票优惠仅限中国公民享有。

For Agent Use Only:

Printed Date: MAR 2024

China Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.
- Discounted ticket prices only applicable for China local senior citizens.